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VÁROSI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELİ-TESTÜLET 
ENCS 
 
Szám: 1-5/2010./Közm. 

JEGYZİKÖNYV 
 

az Encs- Abaújdevecser településrészen 2010. április 19. napján 15.00 órától megtartott 
 
 
 

K Ö Z M E G H A L L G A T Á S R Ó L  
 
 
 

Jelen vannak: Bratu László polgármester, Szeles András és dr. Vidákovics Béla 
alpolgármesterek, dr. Basista Erika, Bolobás Péter, Bratu Ferenc, Karsai Attila, Kovács 
István, Kléri Bertalan, Molnárné Juhász Éva, Sohajda István, Takács László, Timár László 
helyi képviselõk. 
Igazoltan távol maradt: Dobozi Gábor képviselı. 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak: dr. Halász Ferenc jegyzı, Ferencsák Sándorné Pénzügyi 
Irodavezetı, Zsiga Józsefné Igazgatási Irodavezetı, Szarka Zsolt Mőszaki Irodavezetı, 
Urbánné Kléri Szilvia humánágazati referens,  Rivnyák Istvánné, Vajkóné Zsíros Emese, 
Kércsi Tibor, Pásztor András intézményvezetık, Bartek József a Városgazda Kht. 
ügyvezetıje, Barla Ibolya az Encsi Többcélú Kistérségi Társulás belsı ellenıre, Kovács 
Sándor Tőzoltóparancsnok. 
 
Bratu László polgármester megállapítja, hogy Abaújdevecser településrész lakossága 
részérıl 15.00 órakor 1 fı érdeklıdött a közmeghallgatás iránt Hajdú István abaújdevecseri 
lakos személyében.  
 
Bratu László polgármester a képviselı-testület nyilvános ülésének lezárása után 
közmeghallgatás tartását rendeli el.  
 
Hajdú István  négy témakörben fordul a képviselı-testülethez:  
1. Encs-Abaújdevecser, Rózsadomb út 18. szám alatti lakóházas ingatlan állaga olyannyira 

kívánnivalót hagy maga után, hogy véleménye szerint életveszélyes. Az erkélytartó pillér 
ki van dılve. Amíg nincs baj, kéri a hivatal intézkedését.  

2. A Csoma József út egy-egy esızés alkalmával sár- és víztenger. Az útpadka felázva, tele 
kátyúkkal. Szerepel-e az útfelújítási programban? Az útpadka kérdését valami módon 
meg kellene oldani.  

3. A Csoma és Hársfa út kanyarulatában mély kátyú van, ami veszélyes lehet, mivel 
esızéskor a csapadékvíz felgyülemlik benne, nem látszik, hogy milyen mély.  

4. Negyedik témaköre a településrész virágosításával kapcsolatos. Úgy ítéli meg, hogy szép 
lenne, ha a villanyoszlopokra volnának feltéve a virágcserepek. Reméli, hogy 
megoldható.  

 
Mivel Hajdú úr a fenti négy témakörben kívánt szólni, Polgármester úr vette át a szót.  
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Bratu László polgármester 
- A mőszaki iroda tegye meg a szükséges intézkedést a Rózsadomb 18. sz. alatti lakással 

kapcsolatban.  
- A 2. és 3. kérdéskör megoldható, nem földdel, mivel az nem lesz tartós, a nagy lyukakba 

törmelék kell.  
 
Molnárné Juhász Éva képviselı a negyedik témával kapcsolatban elmondta, hogy eredetileg 
a virágokat a villanyoszlopokra szerették volna felerısíteni. A Városgazda Kft. vezetıjével a 
gondozás, locsolás kérdését megbeszélte. Sajnos a Kft-nek nincs kapacitása a locsolásra, ezért 
maradtak a hagyományos földi virágtartó mellett.  
A második és harmadik felvetést, mint településrészi önkormányzat elnöke kiegészíti még: 
Dojcsák Mihály úrral a jövı hétre van tervezve egy bejárás, melyen megoldást próbálnak 
találni a problémára, hiszen a csapadékvizet magánterületre nem lehet vezetni.  
 
Hajdú István  az elmondottakat tudomásul vette. 
 
Mivel a közmeghallgatáson más encs-abaújdevecseri polgár nem jelent meg, polgármester úr 
a közmeghallgatást bezárta.  
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

         Bratu László      dr. Halász Ferenc 
      polgármester       jegyzı 
 


